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Jegyzőkönyv 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának 

Képviselő-testület nyilvános üléséről 
Az ülés helye: Öregiskola Közösségi Ház és Könyvtár 
Időpontja: 2015. február 19 (csütörtök) 17:00 óra 
Meghívott képviselők: Kiszelné Mohos Katalin polgármester, Szemesy Barbara 
alpolgármester, dr. Fegyveres-Fiskál Gábor alpolgármester, Bánóczi Margit képviselő, 
Fodor Attila képviselő, Gerely Gábor képviselő, Honti Zoltán képviselő, dr. Klein Katalin 
képviselő, dr. Szabó András Lajos képviselő, Tegzes Endre képviselő 
Meghívottak: dr. Szelenczy Gabriella Budakeszi Járás Hivatalvezetője, Dr. Klein 
Ferenc Német Nemzetiségi Önkormányzat Elnöke, Kropkó Péter Oktatási, kulturális, 
sport, turisztikai és környezetvédelmi bizottsági tag, Szabó Orsolya Oktatási, kulturális, 
sport, turisztikai és környezetvédelmi bizottsági tag, Gerlóczyné Furulyás Katalin 
Oktatási, kulturális, sport, turisztikai és környezetvédelmi bizottsági tag. Horváthné 
Holéczy Katalin Pénzügyi Bizottsági tag, Erdélyi Zoltán Pénzügyi Bizottsági tag. dr. 
Lovas András Ügyrendi, összeférhetetlenségi, jogi és külső kapcsolatok bizottsági tag 
Bizottsági tag, dr. Borók György Ügyrendi, összeférhetetlenségi, jogi és külső 
kapcsolatok bizottsági tag, Dvorzsák-Pintér Tünde Egészségügyi és szociális 
bizottsági tag, Karczewicz Ágnes Egészségügyi és szociális bizottsági tag. Diószeghy 
Tünde Öregiskola Közösségi Ház és Könyvtár vezető, Dér Zsuzsanna Nagykovácsi 
Általános Iskola igazgató, Kiss Beáta Kispatak Óvoda vezető, Pálné Szondy Krisztina 
védőnő, Csernusné Turai Judit NATÜ Kft mb. ügyvezetője. 
Meghívottak a hivatalból: Papp István jegyző, Dr. Németh Zsanett aljegyző, Perlaki 
Zoltán gazdasági vezető, Györgyi Zoltán főépítész, dr. Erdélyi-Kincses Andrea vezetői 
referens 
Megjelent képviselők: Kiszelné Mohos Katalin polgármester, Szemesy Barbara 
alpolgármester, dr. Fegyveres-Fiskál Gábor alpolgármester, Bánóczi Margit képviselő, 
Fodor Attila képviselő, Gerely Gábor képviselő, Honti Zoltán képviselő, dr. Klein Katalin 
képviselő, Dr. Szabó András képviselő, Tegzes Endre képviselő. 
Megjelentek: Dr. Szelenczy Gabriella Budakeszi Járás Hivatalvezető, Dr. Klein 
Ferenc Német Nemzetiségi Önkormányzat Elnöke, Szabó Orsolya bizottsági tag, Dr. 
Borók György bizottsági tag, Diószeghy Tünde Öregiskola Közösségi Ház és Könyvtár 
vezető, Pálné Szondy Krisztina védőnő. 
Megjelentek a hivatalból: Papp István jegyző, dr. Németh Zsanett aljegyző, Perlaki 
Zoltán gazdasági vezető, Györgyi Zoltán főépítész, dr. Erdélyi-Kincses Andrea vezetői 
referens. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: nagy szeretettel és tisztelettel köszöntöm a 
Képviselő társaimat és a megjelenteket. Ma 2015. február 19-e van, a Képviselő-
testület a munkaterv szerinti ülését tartja. Különös tisztelettel köszöntöm a napirendi 
pontokhoz külön meghívottakat, a hallgatóságot. Napirend előtt több információt 
szeretnék adni. A tegnapi napon aláírásra került a szennyvízhálózat kiépítésére 
vonatkozó szerződés, a teljesítés 2015. november vége. Megfeszített munka 
szükséges, a ZSO-VIA Konzorcium ígértet tett, hogy folyamatos tájékoztatás ad. 
Részletes ütemtervet adnak a várható munkálatokról. Annyi kérésem lenne a lakosság 
felé, legyen egy kis türelemmel, mert ez hasznot fog hozni a településnek. Ezt előre is 
köszönöm. A következő napirend előtti bejelenteni valóm, hogy az Ügyrendi, 
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összeférhetetlenségi, jogi és külső kapcsolatok bizottság leköszönő elnöke 
tájékoztatott, a képviselők határidőben leadták a vagyonnyilatkozataikat. Írásban 
adtam ki a lejárt határidejű határozatokról szóló beszámolót és a jogügyleteket.  
Új képviselőt köszöntünk, kérem mutatkozzon be. 
Gerely Gábor képviselő: itt élek a faluban 2006. óta, 3 gyermekem van nagy 
vállalatoknál értékesítéssel foglalkoztam most vállalkozó vagyok. Köszönöm a 
szavazatokat a választópolgároknak. Azt szeretném képviselni, amit akkor a 
bemutatkozásomban megtettem. 
Ünnepélyes eskütétel és esküokmány aláírása. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: még egy napirend előtti tájékoztatást 
szeretnék adni. Szándék nyilatkozatról lenne szó. Döntést nem igényel. Legszebb 
konyhakert programhoz való kapcsolódásáról lenne szó, Karcag városához 
csatlakozhatnánk. Amennyiben eljuttatjuk a szándéknyilatkozatunkat, akkor elküldik a 
programjukat. Lehet helyben versenyeztetni, majd az itteni győztes az az országos 
versenyen is részt vesz. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 9 egyhangú 
szavazattal támogatta a szándéknyilatkozat megküldését. A Képviselő-testület 9 fővel 
van jelen, dr. Fegyveres-Fiskál Gábor alpolgármester úr jelezte, hogy később érkezik. 
Megállapítom, hogy képviselő-testület határozatképes. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Ismertetem a napirendet, az eredeti, kiküldött 
meghívóban szereplő napirendhez képest, a negyedik napirend levételére teszek 
javaslatot, így az utána következő napirendek átszámozódnak.  
Napirend:  
1. Döntés Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának 2015. évi 

költségvetéséről 
Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó: Papp István jegyző, Perlaki Zoltán gazdasági vezető 

E-16/2015 PB 
2. Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének szociális 

rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni ellátások szabályozásáról 
szóló önkormányzati rendeletének megalkotása valamint Nagykovácsi 
Nagyközség Önkormányzatának Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 10/2013. (III.01.) önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó: Papp István jegyző 

E-17/2015 ÜB, EÜB 
3. Döntés a helyi építészeti-műszaki tervtanács létrehozásáról, működési 

feltételeiről és eljárási szabályairól szóló 8/2013. (III.1.) önkormányzati 
rendelet módosításáról 
Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó: Papp István jegyző 

E-25/2015 ÜB 
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4. Döntés Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzata valamint a Budapesti 
Közlekedési Központ (BKK) Zrt. között kötendő megállapodásról 
Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó: Dr. Németh Zsanett aljegyző  

E-23/2015 PB 
5. Döntés a 2014. évben nyújtott költségvetési támogatások elszámolásainak 

elfogadásáról 
Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó: Perlaki Zoltán gazdasági vezető 

E-19/2015 PB 
6. Döntés az Öregiskola Közösségi Ház és Könyvtár 2014. évi beszámolójának 

elfogadásáról 
Előterjesztő: Diószeghy Tünde intézményvezető 
Előadó: -- 

E-13/2015 OKB 
7. Döntés a Nagykovácsi Védőnői Szolgálat 2014. évi tevékenységéről 

készített beszámoló elfogadásáról 
Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó: Dr. Németh Zsanett aljegyző 

E-14/2015 EÜB 
8. Döntés Nagykovácsi labdarúgópálya használatáról 

Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó: Papp István jegyző 

E-20/2015 OKB 
9. Döntés „Fejér György” Nagykovácsi Szociális Közalapítvány Alapító 

Okiratának módosításáról és egységes szerkezetű Alapító Okirat 
elfogadásáról 
Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó: Pataki Ildikó civil- és intézményi referens 

E-15/2015 EÜB 
10. Döntés az Ügyrendi, összeférhetetlenségi, jogi és külső kapcsolatok 

bizottsága elnökének és tagjának megválasztásáról  
11. Döntés Nagykovácsi Településüzemeltetési Kft ügyvezető igazgatói 

pályázatokról – ZÁRT ÜLÉSEN TÁRGYALANDÓ  
Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó: Papp István jegyző 

E-22/2015 -- 
12. Döntés a Rozmaring utca 930/1, 930/2 hrsz-ú ingatlanok, továbbá a 930/5 

hrsz-ú ingatlan cca. 200 m² területrészének értékesítéséről – ZÁRT ÜLÉSEN 
TÁRGYALANDÓ 
Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó: Papp István jegyző 

E-24/2015 PB 
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13. Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Polgármesterének 2015. évi 
szabadságolási ütemtervéről – ZÁRT ÜLÉSEN TÁRGYALANDÓ  
Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó: Papp István jegyző 

E-21/2015 -- 
14. Egyebek 
 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Van-e módosító javaslat, ha nincs akkor 
szavazásra teszem fel a napirendi pontokat, kérem, aki egyetért, kézfeltartással 
jelezze. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, egyhangú 
szavazattal elfogadta a napirendet. 

1. napirendi pont 
Döntés Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának 2015. évi költségvetéséről 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: fontos napirendi pontjaink vannak, ezért 
tájékoztatom képviselőtársaimat, hogy az önkormányzat SZMSZ-e alapján, a 
képviselő kétszer szólhat hozzá 4 és 2 percben. A képviselő-testületi ülés 4 órás lehet, 
ha addig nem tárgyalunk meg mindent, akkor más napon kell folytatni. A 
költségvetésről röviden ismertetést adok, részletesen a pénzügyi bizottság elnöke ad 
tájékoztatást. Egyensúlyban kell tartani a költségvetést, működési hiányt nem lehet 
tervezni. A költségvetés tartalmazza a beruházásokat és fejlesztéseket. Minden 
beruházást folytatunk, de újak is bekerültek, LED-es közvilágítás és az iskola bővítés 
is most kerül betervezésre. Az önkormányzat a kötelező feladatait ellátja, az óvoda 
pedagógus életpályamodellt is biztosítja. A bölcsőde nem lenne kötelező feladat, az 
épület átadásra kerül májusban akár meg is nyílhat. A személyi juttatások terén 
minden intézmény a hivatal dolgozóival azonosan kap cafeteria juttatást. Az iskola 
működtetése az önkormányzaté, a dolgozók bére nem. A nemzeti köznevelési törvény 
módosítása révén visszaszállt egy-két dologi kiadás, emiatt az önkormányzatnak kell 
fizetnie. A KLIK nem tudja finanszírozni. Utak közterületek, világítás betervezésre 
kerültek, változás azonban a szociális háló bővülése. A második napirendi pontnál 
fogjuk ezeket tárgyalni, de belekerült a költségvetésbe. A civilek részére kiemelt 
összeget, 3 helyett 5 millió forintra emeltük a pályázható összeget. Az Öregiskola 
kiadásai is megnőttek, új telephelye lett, a faluház, illetőleg az Inkubátorház rezsi 
költségei is itt jelennek meg. Ez a költségvetés bizonyos részig már az öt éves ciklus 
része, bár a program majd márciusban kerül napirendre. Van módosítási javaslatom, 
a kiosztott anyag szerint. Az összegeken nem változtat. Törvényi kötelezettségnek 
tesz eleget.(Felolvassa a módosító javaslatot.) A Polgármesteri Hivatal soron csak 
ilyen röviden jelenjen meg 40 millió forint. Fontosnak tartom elmondani, a költségvetés 
egy terv, ennek a módosítása egy évben minimum négyszer lehet, de akár többször 
is. Bármikor lehet változtatni, nem kőbe vésett adatok, hanem az évközben 
változtatható. Ezt a napirendi pontot a pénzügyi bizottság sok órán keresztül tárgyalta. 
Köszönöm azoknak a képviselőknek, akik részt vettek a bizottsági ülésen, most 
átadom a szót pénzügyi bizottság elnökének. 
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Tegzes Endre pénzügyi bizottsági elnök: köszönöm polgármester asszony 
összefoglalóját. A költségvetés számainak tengerében el lehet veszni. Az informális 
ülésen tárgyaltuk az előzetes anyagot. Az ott részt vevő képviselők hosszasan 
tárgyalták és jó indítványokat tettek, amelyeket a Perlaki Zoltánnal beillesztetünk. A 
kinyomtatott költségvetésben az egyeztetett számok voltak. A pénzügyi bizottság 
ülésén sajnos a részletekben elvesztünk. A döntést úgy hoztuk meg, hogy majd 
később felülvizsgáljuk az adatokat. A mostani módosítással elfogadásra javasoljuk, 
úgy, hogy a korrekciókat a következő költségvetés módosításnál fogadjuk el. Az 
egyházak támogatását is szívesen látnám. A református egyház tekintetében 
különösen, mivel az ytong szerkezetű épületnek nincs teteje. A pénzügyi bizottság 
módosító javaslata kiosztásra került. 
Dr. Szabó András képviselő: említésre került a polgármesteri hivatalhoz rendelt 40 
millió forint. Szó nincs arról, hogy a Cserkész szövetség támogatása lenne. Ezt a 
Nagykovácsi hivatal fejlesztésére szeretnénk fordítani. Ez nem egy eldöntött kérdés. 
Dr. Klein Katalin képviselő: a pénzügyi bizottság elnöke is említette, hogy szűkös 
volt az idő és még nincs jártasságunk költségvetés összeállításában. Megerősítést 
igényel a mai napon, de szeretnék élni azzal, hogy a költségvetést felülvizsgáljuk. 
Valóban nem volt idő arra, hogy egyes táblák minden során végigmenjünk. Az 
Öregiskola előirányzata nagyon megemelkedett a többi intézményhez képest, 140 %-
ra. Korrigálásra lesz szükség, de az Inkubátorház nem jelenthez ekkora összeget. A 
faluházra nincsenek adataink. A külső személyi juttatások 273 %-os növekedést 
mutatnak a tavalyi évhez képest. 190 %-os a dologi kiadások emelkedése. Erre 
szeretném felhívni a képviselők figyelmét, és arra is, hogy túl nagy gazdálkodásra ne 
kapjon lehetőséget a többi intézményhez képest. Még egy kérdés: szerepel egy 
ügyvédi költség 12 millió forint van ezt mi indokolja. 
Perlaki Zoltán gazdasági vezető: az ügyvédi költségek emelkedését a tavalyi év 
alapján terveztük. Már 5 millió forint ügyvédi költség ki lett fizetve a mai napig, emiatt 
meg kellett emelni a kiadás tervezett összegét. Több per van folyamatban, ezért erre 
fel kell készülni. Február 19-e van és a tervezett összegnek a 40 %-a már ki lett fizetve. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: tájékoztatom képviselőtársaimat, hogy ez az 
5 millió forint a jogi átvilágítás költsége, amely tavaly lett megszavazva, de az idén lett 
kifizetve. Az Öregiskola tekintetében a Német nemzetiség nem vállalta a Nagykovácsi 
búcsút, ezért ez is ide lett tervezve. 
Dr. Klein Katalin képviselő: az információim szerint az idei búcsú egy napra lett 
tervezve, amelyre 2 millió forintot eltúlzottnak tartok. 
Bánóczi Margit képviselő: én ott voltam a pénzügyi bizottsági ülés elején. Értesültem 
utólag arról, hogy a Nagykovácsi Készenléti Szolgálat a tűzoltó laktanya építéséhez 
15 millió forint hozzájárulást kap. Azt szeretném kérdezni, amennyiben a 
költségvetésben ez szerepel, akkor kérem Honti Zoltán képviselőtársamtól, egy-két 
tervet tegyen le mire szánta a pénzt, mire szükséges ekkora összeg? Mivel ez egy 
jelentős összeg. Ugyanakkor el is tudjon vele számolni, 15 millió forint jelentős összeg, 
így, előterjesztés nélkül szembesültem vele, hallom szükség van erre, szüksége van 
a falunak erre, nem a képviselő úrnak van szüksége, hanem a falunak, a 
feladatellátáshoz és a szükséges eszközökre. Ezt én így, beleépítve a költségvetésbe 
nagy összegnek tartom, indoklások nélkül. Szeretném, ha kapnánk olyan tervet, ami 
megindokolja, mire kell ez az összeg, mennyi időn belül akarják felhasználni és 
egyáltalán kié lesz a tulajdon? Átszáll az önkormányzatra, vagy a Készenléti 
Szolgálaté lesz? 
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Kiszelné Mohos Katalin polgármester: köszönöm a kérdést én ezzel kapcsolatban 
átadom a szót Honti Zoltán képviselőtársamnak, hogy tudja-e vállalni a felkérést, 
illetőleg választ adni. 
Honti Zoltán képviselő: természetesen tudok választ adni. Sajnálom, hogy képviselő 
asszony nem tudott részt venni a bizottsági ülésen, ahol részletesen beszámoltam, 
illetve a tavalyi pénzügyi beszámoló mellé, nekem a képviselő-testület felé szakmai 
beszámolót is kellett adnom, amit én be is küldtem a hivatalba, amely részletesen 
tartalmazza, hogy állunk, mire költünk, milyen pályázaton nyertünk, hogy áll az építési 
engedélyünk, a tervrajzunk, ami kell egy építkezéshez, minden. A pénzügyi bizottsági 
ülésen részletesen elmondtam, hogy mire lesz szükség, hány évig fog tartani, ez nem 
egyszeri összeg, hanem a falu érdekében sokáig, nagyon sok fejlesztésre kell, kitettem 
a faluban egy kamerarendszert, ez egy folyamat, szerintem ezt muszáj végre 
megvalósítanunk. Ez a projekt körülbelül hat éve kezdődött el, mint képviselő asszony 
is tudja, hogy a telekkel kezdődött a rendbetételével. Folyamatosan pályázunk most 
is, az egyik telepen van az egyik pályázaton nyert anyag a másik telepen a másik. 
Most már muszáj beépíteni, azért is szükséges ilyen nagy összeg, mert a tetőig kell 
építeni. Utána lehet „darabolni”, most ezt meg kell lépni, ott van az építőanyag, amiből 
a falakat meg lehet csinálni, ami ha ázni fog az gond. Az meg, hogy szükséges-e az 
nem vitatható. Ott volt az a jéghelyzet, de gondolom, hogy amióta csak én vagyok 
ebben az egyesületben, azóta én személyesen csak 2000 ezer vonuláson vettem 
részt. Szerintem, ha valaki eljön és elkísér bennünket egy ház tűzhöz, vagy elkíséri a 
jégkárhoz vagy egyéb balesetekhez, tudja, hogy ez mennyit számít Nagykovácsinak. 
Ennek a végkifejlete az, hogy oda van bekötve a kamerarendszer, ott áll egy 
mentőautó, onnan indulunk 24 órában. Riaszthatóak vagyunk, de sok helyen és sok 
évig kell még dolgoznunk. Ha úgy kezdjük el, hogy 3 millió forintot kapunk és a 
Katasztrófavédelmi Hatóság, ha úgy gondolja, hogy ad 1,5 millió forintot, akkor még 
tíz évig várhatunk arra, hogy közel tízezer ember megkapja azt, amire szükségük van. 
És ezt, úgy ahogy mondta képviselő asszony, nem a Honti Zolinak, ez a falu 
laktanyája, a telek az önkormányzaté, nekünk van rajta egy jogunk, ami tűzoltó 
laktanya és közbiztonsági épület üzemeltetésére kifogástalanul működik, mi addig 
lehetünk ott. Tehát nem károsítjuk meg a falut ezzel a beruházással. De nyilván 
mindenkinek az észrevételét szívesen meghallgatom, szerintem lépnünk kell ebben és 
meg kell csinálni, így is el fog tartani több évig mire oda eljutunk, ahová kéne. 
Nagykovácsi úgy áll, hogy vannak hivatásos szervek, elérhető segítség, de ez tizenöt, 
húsz perc, de ha történik valami félnap egy nap. Látjuk muszáj nekünk helyben 
felkészülni. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: az a javaslatom, kerüljön jegyzőkönyvbe, 
kérjük a képviselő urat, hogy készítsen részletes, írásbeli tájékoztatást. Részletesen 
ismertesse a képviselő-testületnek, hogy ez a beruházás mire fordítódik, mi várható, 
milyen készültségbe kerül ebből az összegből az épület. Illetve azt szeretném, ha az 
is belekerülne, amiről a pénzügyi bizottságon tájékoztatta képviselő úr a képviselőket, 
hogy amennyiben tető alá kerülne az épület, akkor sokkal több társadalmi munkát is 
tudnak végezni. A falu lakosai, tehát azok a szakemberek, akik hajlandók ehhez 
odatenni a munkájukat, akkor már tudnak segíteni, míg most, ezt jelen állapotban nem 
lehet így megoldani. Kérem szépen akkor ezt az írásbeli beszámolót megtenni a 
képviselő-testületnek. Természetesen csak ez után születhet meg a pénzeszköz 
átadása. Fodor Attila képviselőnek adom át a szót. 
Fodor Attila: köszönöm a szót, két témát szeretnék érinteni. Egyik az, nagy örömmel 
tapasztalom, mint az OKB elnöke, és mint civil egyesületi tag, hogy a tisztelt képviselő-
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testület megemelte a civil alapját. Ezáltal a Nagykovácsiban lévő civil szervezeteknek 
támogatást tudunk biztosítani. Azt is örömmel láttam, hogy a Készenléti Szolgálat 1,5 
millió forint helyett 2 millió forintot kap a működésére. Én végig ott voltam a pénzügyi 
bizottsági ülésen és beszélgettünk, illetőleg voltak szakmai viták is a bizottsági ülésen 
azzal kapcsolatosan, hogy hogyan is működik ennek a 15 millió forintnak az 
átcsoportosítása. Úgy gondolom, hogy amit a Készenléti Szolgálat az elmúlt 
időszakban végzett, ezt senki nem vitathatja, le a kalappal a Készenléti Szolgálat előtt, 
tudom, hogy kiemelkedő munkát végez. Éppen ezért az a hozzájárulás, amelyet 
folyamatosan kapnak, utolsó fillérig megérdemlik. A tűzoltó laktanyával kapcsolatosan 
nem is az a kérdés, a szakmai véleménykülönbség a képviselők között, hogy szükség 
van-e rá, hanem az, hogy mikor, hogyan, milyen formában? Amit a képviselőtársam 
elmondott, megértve és el is fogadva, azért gondolom, mindannyian egyetértünk 
abban, hogy most egy költségvetési tárgyalásban vagyunk, egy költségvetésnek 
bevételi és kiadási oldala van. Amennyiben egy költségvetésbe bekerül pluszban egy 
utolsó bizottsági ülésen egy 15 millió forintos tétel, ami a mi esetünkben azért egy elég 
nagy tétel, megnézve minden mást, ami a költségvetésben szerepel, akkor neki forrást 
is kell találni. Forrását nem láttam, és nem is találtam a költségvetésben, bár 
észrevételt tettem, hogy elég nagy kintlévősége van az önkormányzatnak, ami 70 
milliós kintlévőséget jelent. Ezek az önkormányzatnak házadó, telekadó, gépjárműadó 
és egyéb vállalkozási adókból folyik be, az elfogadhatatlan, hogy ilyen szinten van kint. 
Nem tudjuk semmilyen szinten behajtani, most kamerába beszélek, hogy ez 
valószínűleg a jövőben nem így fog működni, hogy mint látszik, a Készenléti 
Szolgálattal együtt nagy igény van a fejlesztésekre, hogy ezeket végrehajtsuk, ez pénz 
nélkül nem megy, ezért ekkora kintlévőség mellett, úgy gondolom, nem lehet szó nélkül 
elmenni. A behajtás, ha esetlegesen meg fog történni, a kintlévőséget realizálnánk, 
akkor minden gond nélkül az ember azt mondhatná, hogy igen, akkor nem az 
elkövetkezendő 1-2-3-4 évben valósítható meg mondjuk egy tűzoltó laktanya, hanem 
rögtön, adott esetben, ebben az évben, ha erre fedezet is van. Akkor első lépésben 
persze lehet egyfajta verzióként is gondolkodni abban, ha mondjuk, egy kisebb 
összegben gazdálkodik a Készenléti Szolgálat, be tudja az a területet keríteni, le tudja, 
adott esetben betonozni azt a részt ahová nem az épület kerül, a tűzoltóautó, amely 
most a képviselő úr udvarán áll, ha jól tudom, már mindjárt be tud állni. Tehát lépésről 
lépésre haladva megteremtem adott esetben a körülményeket, hogy egyre kulturáltabb 
és jobb körülmények között dolgozhasson a Készenléti Szolgálat. Mellette hónapról 
hónapra a bevételeket biztosítani a kintlévőségekből és így el tudtam volna képzelni, 
hogy ezáltal a kintlévőségekből a költség is csökken egy jó célt szolgálva tudunk 
támogatást adni. Ehhez képest nem láttam és nem tudom és nem is kaptam 
megnyugtató választ arra, hogy ez a kintlévőség hogyan fog befolyni, ugyanakkor nem 
kaptam arról sem informálást milyen gyorsan tudjuk ezt megcsinálni ezért nem is 
találtam tartalékot erre, illetve bocsánat nem találtam fedezetet a költségvetésben, erre 
a 15 millió forintos támogatásra. Így viszont, hogy fedezet nélkül 15 millió forintot, bár 
jó és nemes és tényleg szükséges célra szeretnénk adni, ez egy olyan dolgot realizált, 
hogy céltartalékból csoportosítanánk át és céltartalékból átcsoportosítani én úgy 
gondolom, hogy nem biztos, hogy feltétlenül helyes és jó, pénzügyi szemszögből 
nézve a dolgokat. A testület hozza döntésként, akkor értelemszerűen ezt el fogja 
fogadni a testület és többek között ezért is a bizottsági ülésen én tartózkodtam, tehát 
én nem is szavaztam meg a költségvetést a pénzügyi bizottság ülésén, mert nem 
találtam meg a fedezetét ennek a dolognak, illetve úgy gondolom, hogy e felett 
semmiképpen nem lehet átsiklani. Amit a képviselő asszony is mondott, hogy 
gyakorlatilag a képviselőtársam szóban, viszonylag részletes útmutatást adott, hogy 
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mit és hogyan és merre szeretne fordítani erre a tűzoltó laktanyára, de azért mégis 
csak egy képviselő-testület vagyunk, az ilyet írásban kell megkapni egy bizottsági 
ülésen, ha nem a bizottsági ülésen, akkor testületi ülésen, ahol adott esetben a 
képviselők láthatják. Ahhoz, hogy hitelesen döntsünk, úgy gondolom, ott kellene lenni 
egy tervnek a képviselő-testület előtt, így fog kinézni a laktanya, mindenféle tanulmány 
megvan, minden engedély, műszaki engedély megvan, építési hatósági engedély 
megvan, 15 millió forintot igénylek, akkor előttem van egy táblázat, 15 millió forintból 
le fogom alapozni, falat építeni, tetőszerkezetet, ablakot. Most csak hasra ütéssel van 
bemondva az információk és akkor azt mondom igen, ebből lesz az építkezésem 
mondjuk 30 millió vagy 45, most csak tippelek, mert nem láttam még egy ilyet és 
amennyiben itt van egy ilyen, és látom azt, hogy ez a képviselő által kért összeg erre 
az évre elegendő, a következő évben ennyit szeretne, hogy az állagmegóvás vagy 
egyéb fejlesztésekre, akkor tudunk tervezni a következő években is hogy hogyan 
tovább. Jelen pillanatban, minden tiszteletem mellett, képviselő úr szóbeli 
tájékoztatása mellett, írásos anyag nem szerepel a képviselő-testület előtt, sem a 
jelenlegi 15 millió forintról, se a következő években szükséges, nem tudom 
megerősíteni képviselő úr további 5, 10, 15, 20, 30 millió forint, a mondatnak ez a 
lényege, hogy nem tudjuk milyen összegért, én úgy gondolom, hogy anélkül, hogy mi 
ezt. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: én azért feltétlenül megkérdezném, milyen 
módosító javaslata van képviselő úrnak? 
Fodor Attila képviselő: úgy gondolom, hogy visszatesszük most ezt az összeget 
céltartalékba és utána nézzük meg, hogy a beterjesztett anyagot a képviselő-testület 
átnézné és szakmailag megvitatja, utána döntsön csak adott esetben egy következő 
testületi ülésen ennek az odaítéléséről. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: akkor a módosító javaslat, hogy a 15 millió 
kerüljön vissza céltartalékba? 
Fodor Attila képviselő: így van! 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: de nem mind a 15 millió forint céltartalékból 
került áthelyezésre, csak 10 millió forint került tudtommal a céltartalékból áthelyezésre. 
Fodor Attila képviselő: én a céltartalékba javaslom visszatenni a 15 milliót, hogy egy 
pozitív testületi döntés esetében ki lehessen venni, arra a célra, amelyre a testület 
megszavazza. Szeretnék szakmailag, műszakilag és pénzügyileg egy előterjesztést 
látni, amelyekre ténylegesen, hitelesen oda tudjuk tenni a szavazatunkat.  
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: bocsánat, jól értem, hogy semennyit ne 
tegyünk a Készenléti Szolgálathoz a működésen kívül, hanem mind a 15 millió forintot 
helyezzük át céltartalékba, ez a javaslata? 
Fodor Attila képviselő: ez a javaslatom, igen. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: jó, akkor a módosításokat a végén fogjuk 
megszavazni. Van-e még valakinek hozzászólása. Szabó képviselőnek adom meg a 
szót. 
Dr. Szabó András képviselő: ettől függetlenül, de ehhez kapcsolódik sok időt 
töltöttünk azzal, a pénzügyi bizottságon, hogy azt a koncepciót vitassuk meg, hogy a 
költségvetésünket szűkítsük-e, szűken tervezzük, vagy bőven. Magyarul a bevételeket 
a biztos minimumra tervezzük, vagy pedig egy optimista reménynek megfelelően. 
Fodor Attila akkor az optimista remény mellett kardoskodott, szeretett volna egy 
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nagyobb költségvetést tervezni, bevállalva a kockázatot, hogy mi van akkor, ha nem 
jön be a várt bevétel. Emlékeim szerint a többség amellett volt, hogy ne tervezzük túl 
a költségvetést, ne vállaljunk be a költségvetésbe semmilyen nagyobbat. Most egy 
kicsit alul van tervezve a költségvetés, tehát jó esély van arra, hogy lesznek pozitív 
vagy plusz bevételeink, amiről majd dönthetünk. Én azért gondolom, hogy ezzel 
viszont ellentétesen megengedhetjük azt, hogy ezt a tervet elfogadjuk és kivegyük a 
céltartalékból, én azt gondolom, hogy ez a két dolog egymást kiegészíti. Nem értem 
azt a kockázatot, amit Fodor Attila most itt elmondott. Tehát én továbbra is amellett 
vagyok, hogy ezt most nyugodtan meg lehet szavazni, meghagyva persze azt, hogy 
természetesen egy tervet le kell rakni az asztalra, de nem tartanám bölcsnek, hogy 
elhúzzuk ezt a döntést nyárig. Az építkezést el kell kezdeni, hogy az ősszel tető legyen, 
meg épület. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: köszönöm szépen, átadom a szót a pénzügyi 
bizottság elnökének. 
Tegzes Endre pénzügyi bizottsági elnök: az építési engedély rendelkezésre áll, 
nincs azzal semmi gond. Én annyit kérnék még, mert váratlanul érte a pénzügyi 
bizottságot, talán azért van az a bizonyos anomália, amit Bánóczi Margit képviselő 
asszony, és amit Fodor Attila is említett, hogy akkor, amikor mindenkitől 
megköveteljük, vagy legalábbis kérjük azt, hogy olyan anyagokkal támasszák alá, vagy 
olyan számadatokkal támasszák alá a különböző anyagokat, hogy még könnyebb 
döntést tudjunk hozni. Ebben sérelmeztük kicsit azt, és ezzel húzódott el az ülés is, 
mert ebből nem volt semmi előzmény, igazából mi tudtuk, hogy mennyire szükség van 
rá, sőt még azt is megszavaztattam, hogy vajon az ott lévő képviselők közül ki és 
hogyan, és mennyire támogatja? Mindenki egyhangúan támogatta, de utána már egy 
következő lépésnél, amikor ekkora összegről van szó, egy kompromisszumos 
javaslattal, hogy vegyük el a céltartalékból és lépjünk tovább. De azt kérjük, hogy egy 
költségvetést mellékeljen ehhez a szakaszhoz. Ez csak egy szakasz, ő több, mint 
valószínű, hogyha van egy költségvetése, nevezetesen talán 32 millió forintból ezt a 
tűzoltó laktanyát össze lehet hozni különböző társadalmi és egyéb munkálatokkal, 
illetve pályázatokkal, ahova ők folyamatosan fogják ezt benyújtani, és ehhez kérnek 
valamilyen segítséget. Én ezért tettem ezt a javaslatot, hogy ezt megléphetjük, 
mindenki érzi, hogy erre szükség van, én azt kértem még, hogy ne hozzuk egy kalap 
alá azt, hogy valaki milyen munkát tett le az asztalra, ami a jégkár volt és a tűzoltó 
laktanya pénzügyileg, ha mi megköveteljük mindenkitől előírást, illetve írásos anyagot 
csatolva a javaslatokhoz, akkor ezt ő is tegye meg. Szerintem ez így minden további 
nélkül kivitelezhető. Tehát én megszavaztam hogy ez így maradhat. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: van e még hozzászólás kérdés? Fodor Attila 
Fodor Attila képviselő: pontosítani szeretnék Szabó képviselő hozzászólására. Nem 
pozitívabb, nagyobb költségvetésben gondolkodtam, abban, hogy adott esetben 
vannak közhatalmi bevételei egy önkormányzatnak, akkor lehet arra kalkulálni, hogyha 
a beépítettség nő, akkor nő a házadó, a telkeknek a száma, az üres telkek száma 
csökken. Egyfajta ház, gépjármű, telek, az iparűzési adónak van egyfajta sztenderd fix 
bevételi forrása és én abból indulok ki, hogy ha az előző évek bázisa és itt a bázison, 
tehát nem a terveken, hanem a bázison kell tervezni, és láthatjuk, hogy évek óta 
nagyobb. Akkor talán lehet abban gondolkodni, hogy valószínűleg nagyságrendekkel 
nagyobb összeg fog befolyni, innentől kezdve a számok magukért beszélnek, tehát én 
ezen a téren gondoltam azt, így mindenféleképpen van egy tartalékunk. Ez az egyik 
része, a másik része pedig, hogy igazából nem a tartalék miatt éreztem aggályosnak, 
amiatt is, hogy egy bejött bevétel, hanem valóban a céltartalékból csoportosítjuk át bár 
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nem is az egész részét és tartsuk magunkkal szemben azt az eljárást, hogyha bármit 
igénylünk, azt támasszuk alá olyan előterjesztésekkel, amelyek írásban vannak. 
Tehát, ha most ezt megszavazzuk, gyakorlatilag ezt egy írásos beterjesztés nélkül 
szavazzuk meg, úgy, hogy nem konkrétan, hanem általánosságban látjuk, tehát én ezt 
szerettem volna kiemelni, hogy a képviselő-testületnek felelőssége van, írásos 
beterjesztések alapján dönt, nem szóbeli.  
Bánóczi Margit képviselő: én mindenképpen arra szeretném kérni polgármester 
asszonyt, hogy ezt a 15 millió forintot a céltartalékba tegyük vissza, és arra kérem, 
képviselőtársamat, hogy rövid időn belül, és nem kell feltétlenül várnunk nyárig, két 
héten belül beadja a részletes tervet, össze lehet hívni egy testületi ülést, gyorsak 
leszünk és hatékonyak. Én személy szerint csak akkor tudom megszavazni ezt a 
költségvetést, ha ezt az írásos anyagot megkapom. 
Tegzes Endre pénzügyi bizottsági elnök: a 10 milliót azt lehet módosító 
indítványban kérni, de a többit, az 5 millió forintot, azt más sorról vettük el. Volt 2 millió 
forint a Készenléti Szolgálatnak, volt olyan sor, amelyről azt mondtuk, hogy 
felülértékelt és ebben sokkal jobb kondíciók vannak, és másképp tudja megoldani 
ezeket a beszerzéseket, aggregátorról meg ilyen dolgokról van szó és abban a 
pillanatban ezt lecsökkentjük ennyire. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: igen viszont Fodor Attila képviselő úr 
módosító javaslata 15 millió forintról szól. Jegyzőkönyvbe kerül, hogy az összeg csak 
írásos anyag beadása után kerül átadásra. Szavazásra teszem fel elsőként a kiosztott 
módosító javaslatomat, aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze.  
Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete 9 igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
16/2015. (II.19.) HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat 2015. évi költségvetési 
rendelet-tervezetéhez a polgármester módosító indítványáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzata úgy dönt, hogy a Nagykovácsi Nagyközség 
Önkormányzat 2015. évi rendelet-tervezetéhez a polgármester által benyújtott, jelen 
határozat mellékletét képező módosító indítványt elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: most felteszem szavazásra Fodor Attila 
képviselőtársam módosító javaslatát szavazásra, aki ezzel , kérem, kézfeltartással 
jelezze. 
Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete 4 igen, 5 ellenszavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
17/2015. (II.19.) HATÁROZATA 
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Tárgy: Döntés Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat 2015. évi költségvetési 
rendelet-tervezetéhez Fodor Attila képviselő által tett módosító indítványáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzata úgy dönt, hogy a Nagykovácsi Nagyközség 
Önkormányzat 2015. évi rendelet-tervezetéhez, Fodor Attila képviselő módosító 
indítványát nem fogadja el. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: most felteszem szavazásra, a kiosztott 
pénzügyi bizottság által adott módosító indítványt, kérem, aki a módosító indítvánnyal 
egyetért, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete 7 igen, 2 tartózkodással és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot 
hozta:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
18/2015. (II.19.) HATÁROZATA 

Tárgy: Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat 2015. évi költségvetési 
rendelet-tervezetéhez a Pénzügyi és településfejlesztési bizottság módosító 
indítványáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzata úgy dönt, hogy a Nagykovácsi Nagyközség 
Önkormányzat 2015. évi rendelet-tervezetéhez a Pénzügyi és településfejlesztési 
bizottság által benyújtott, jelen határozat mellékletét képező módosító indítványt 
elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: további kérdés, észrevétel van-e? Nincs. 
Szavazásra teszem fel a Képviselő-testületének Nagykovácsi Nagyközség 
Önkormányzatának 2015. évi költségvetéséről szóló rendelet alkotást, aki ezzel 
egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 2 
tartózkodással megalkotta a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat 2015. évi 
költségvetéséről szóló 1/2015.(II.24.) önkormányzati rendeletét Kihirdetés napja: 
2015. február 24. 

2. napirendi pont 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének szociális 
rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni ellátások szabályozásáról szóló 
önkormányzati rendeletének megalkotása valamint Nagykovácsi Nagyközség 
Önkormányzatának Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 10/2013. 
(III.01.) önkormányzati rendelet módosításáról 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: amit már a költségvetés kapcsán is 
említettem a szociális rendeletről, új rendelet megalkotása, és a kapcsolódóan az 
SZMSZ módosítása ez a napirendünk. Bizonyára sokan tudják már március1-től 
megváltozik a szociális törvény, amely előírja a szociális rendelet módosítását. A 
korábbi rendelethez képest annyira sok a változás, ami megalapozta új rendelet 
megalkotását. Több feladat átkerült a járáshoz, de a támogatások helyben adható köre 
kibővült. Települési támogatások körében rendszeres és rendkívüli juttatások vannak, 
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amelyek pénzbeliek és természetbeliek lehetnek. Különböző típusú lehetőségek, 
amelyek a felsorolhatatlan élethelyzetekben adnak támogatást. A rendelet alkotás 
mellett az SZMSZ-t is módosítani kell, mivel gyors döntés kell, ezért korábban is a 
polgármesterre ruházta át hatáskorét a képviselő-testület. Most is ez a javaslat, hogy 
minél előbb kiadható legyen a támogatás. A rendelet felkerül a honlapra, azt kérem a 
lakosságtól olvassa végig figyelmesen, mivel sok támogatás adható kérelemre. A 
hivatalban segítenek a kollégák, érdeklődjenek miként lehet hozzájutni. A korábbi 
évekhez képest, sokkal szélesebb körben kaphatnak, az összeg és a támogatási 
forma tekintetében is. Ezt a napirendet az EÜB és B tárgyalta. Átadom a szót az EÜB 
elnökének. 
Dr. Szabó András EÜ bizottsági elnök: az EÜ bizottság olyan kész anyagot kapott, 
hogy jogilag nem kellett hozzányúlni. Mivel a törvény lehetőséget adott az összegek 
módosítására, így két módosító javaslatunk volt. A gyógyszertámogatás 4-ről 8-ra 
emeltük és emeltük egy család maximálisan igény bevehető összegének határát is. 
Egyedi elbírálás alapján kapják az igénylők, ezért így kell gazdálkodni. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: elutasítás esetén a képviselő-testület felé 
fellebbezhet a kérelmező. Az ügyrendi bizottság is tárgyalta, tájékoztatok mindenkit, 
hogy a leköszönő Ledács-Kiss Miklós elnök átadta a levezető elnök szerepét Bánóczi 
Margit képviselő részére. Átadom a szót képviselő asszonynak. 
Bánóczi Margit ügyrendi bizottsági elnök: az ügyrendi bizottság tárgyalta, 3 igennel 
elfogadtuk és kérek minden képviselőt támogassa a rendelet elfogadását. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: vitára bocsátom van-e kérdést. 
Dr. Klein Katalin képviselő: kiegészítést tennék elnök úr hozzászólásához, a 
gyógyszertámogatásnál nagyon lényeges az az információ, hogy ez havi összeg, 
amely úgy kerül majd kifizetésre, hogy igazolni kell. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: van-e kifogás, az ellen hogy a EÜB javaslatát 
csomagban szavazzuk, ha nincs, akkor felteszem a módosító indítványt szavazásra, 
aki ezzel egyetért, kérem kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete 9 igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
19/2015. (II.19.) HATÁROZATA 

Tárgy: Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat a szociális rászorultságtól 
függő pénzbeli és természetbeni ellátások szabályozásáról szóló rendelet-
tervezetéhez az Egészségügyi és szociális bizottság módosító javaslatáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzata úgy dönt, hogy a Nagykovácsi Nagyközség 
Önkormányzat szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni ellátások 
szabályozásáról szóló rendelet-tervezetéhez az Egészségügyi és szociális bizottság 
által benyújtott, jelen határozat mellékletét képező módosító indítványt elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Kérdés, észrevétel van-e? Ha nincs. 
Szavazásra teszem fel Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testületének szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni ellátások 
szabályozásáról szóló rendeletének megalkotását, aki ezzel egyetért, kérem, 
kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testülete 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül megalkotta a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és 
természetbeni ellátások szabályozásáról szóló 2/2015.(II.24.) önkormányzati 
rendeletét. Kihirdetés napja: 2015. február 24. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: felteszem szavazásra az SZMSZ 
módosítását is. kérem, hogy, aki ezzel egyetért, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testülete 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül megalkotta Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 10/2013. (III.01.) önkormányzati 
rendelet módosításáról szóló 3/2015.(II.24.) önkormányzati rendeletét. Kihirdetés 
napja: 2015. február 24. 

3. napirendi pont 
Döntés a helyi építészeti-műszaki tervtanács létrehozásáról, működési 
feltételeiről és eljárási szabályairól szóló 8/2013. (III.1.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: a rendeletmódosításra azért van szükség, 
mert a tervtanácsi tagok megbízatása 2014 december 31 lejárt. A tervtanács 10 tagból 
áll, egyik tagja a főépítész, 9 építészt választunk, de nem mindegyik vesz részt a 
tanácsülésen, hanem 2-3 tagja. Fontos információ ülésenként 15 ezer forint 
juttatásban részesülnek, de a főépítész nem kap juttatást. A tervtanács tagjaira a 
főépítész tesz javaslatot, a polgármester nevezi ki őket. A tagok kinevezése bármikor 
visszavonható. Javaslom, hogy a kinevezésük időtartama a képviselő-testület 
megválasztásának ciklusára szóljon. Az ügyrendi bizottság tárgyalta, átadom a szót 
az elnök asszonynak. 
Bánóczi Margit ügyrendi bizottsági elnök: 3 igen szavazattal elfogadásra javasoljuk 
a képviselő-testületnek.  
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Kérdés, észrevétel van?  
Fodor Attila képviselő: a tervtanács dönt az építési tervekről. Konkrétan azért 
kérdeztem, mert a lakosság részéről több kérdés érkezett, mindenféle arculata van a 
falunak, amely nem a sváb falura jellemző. Szabad szemmel is látható a százalék 
beépítés túllépése. Engem borzasztóan zavar, ezért szeretném, ha a képviselő-
testület megismerhetné a kinevezés előtt az építészeket. Álláspontom szerint 
elfogadhatatlan, ahogy Nagykovácsi kinéz. A beépítése, formája. Nem tudom, fel kell-
e feltenni szavazásra.  
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: az építészek nem a saját ötleteik alapján 
döntenek, hanem a Hész, azaz a helyi építési szabályzat alapján. Ott tud beleszólni a 
képviselő-testület, amelyet az idén fog tárgyalni, felülvizsgálni. Abban lehet 
szabályozni. Jelen szabályozások szerint csak az ófaluban van olyan arculat, ahol 
alkalmazkodni kell az arculathoz. Az új részen nem volt szabályozva a korábbi 
képviselő-testület által. A tervtanács a döntését úgy hozza, hogy a Hész-t veszi 
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figyelembe. Jobb lett volna, ha az ófalu jellegéhez alkalmazkodik az új rész. Átadom a 
szót a főépítésznek 
Györgyi Zoltán főépítész: valóban a Hész határozza meg az építési paramétereket, 
az épületek kialakításának módját. Az épületek kialakítására csak az ófaluban van 
szabály. Ez egy örök dilemma, például fent, a zárt területeken milyen házak jelenjenek 
meg, mediterrán vagy más? Az elmúlt években a tervtanács próbálta megfelelő 
mederbe terelni az építéseket. Az emberek úgy vesznek telket, hogy milyen házat 
építhetnek. Természetesen elég sok tervet elutasít a tervtanács, illetőleg konzultatív 
módon a tervek módosítását követően fogadja el. 
Fodor Attila képviselő: köszönöm a tájékoztatást, de nem nyugtatott meg. Annyi 
legyen a beépítettség, mint amennyi elő van írva, tehát amelyik több akkor 
szankcionáljunk. A Hész módosításánál a képviselő-testületnek érdemes lesz ezt 
felvenni. A beépítettségre különösen figyeljünk oda. Ezért szeretnék elbeszélgetni az 
építészekkel.  
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: ennek hozzászólásnak nagy része nem volt 
a rendelet része, vagy ahhoz kötődő. Van-e még kérdés? 
Dr. Szabó András képviselő: mi a garancia ennek a működésére? Olyan épületeket 
nem fognak engedélyezni, ami nekem nem tetszik?  
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: nem az építész ízlése szabályozza, hanem 
a Hész. Bírálja a tervet a tervtanács, amelyet a szabályzat szerint tesz meg. 
Györgyi Zoltán főépítész: 2013 január 1 óta nincs Nagykovácsinak építéshatósága, 
Budakeszi Város jegyzője a kijelölt erre a feladatra, a felügyelet Érd Városa látja el, az 
ő aktivitása sajnálatos módon visszaesett. 
Fodor Attila képviselő: köszönöm, még szomorúbb vagyok. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Ha nincs, felteszem szavazásra a helyi 
építészeti-műszaki tervtanács létrehozásáról, működési feltételeiről és eljárási 
szabályairól szóló 8/2013. (III.1.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet 
megalkotását. Kérem, aki ezzel egyetért, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testülete 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül megalkotta a helyi építészeti-műszaki tervtanács 
létrehozásáról, működési feltételeiről és eljárási szabályairól szóló 8/2013. (III.1.) 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló 4/2015.(II.24.) önkormányzati 
rendeletét. Kihirdetés napja: 2015. február 24. 

4. napirendi pont 
Döntés Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzata valamint a Budapesti 
Közlekedési Központ (BKK) Zrt. között kötendő megállapodásról 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: azért most kerül a képviselő-testület elé ez a 
határozati javaslat, mert eddig egyeztettünk tárgyaltunk a BKK-val, annak érdekében, 
hogy kedvező feltételekkel szerződjünk. 2015. januártól 1.905 ezer forint támogatást 
fizet az önkormányzat, évi 22 millió 860 ezer forintot fizet az előző évhez képest. A 
csökkenést az okozza, hogy ÁFA mentes lett, mivel támogatási szerződést kötöttünk 
és Remeteszőlős is bekapcsolódott. 
Tegzes Endre képviselő: ez a napirendi pont nem vont annyi időt maga után, mint a 
költségvetés, 5 igennel elfogadásra javasoljuk a képviselő-testületnek 
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Kiszelné Mohos Katalin polgármester: azért 7 évre kötjük a támogatási szerződést, 
mivel a BKK a volánbusszal is ennyi időre kötött szolgáltatási szerződést. Kérdés, 
észrevétel van? Ha nincs, akkor, aki az előterjesztésben leírt határozati javaslattal 
egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete 9 igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
20/2015. (II.19.) HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzata valamint a Budapesti 
Közlekedési Központ (BKK) Zrt. között kötendő megállapodásról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt 
Nagykovácsi közigazgatási területén a közösségi közlekedés, mint közszolgáltatás 
támogatására megállapodást köt a Budapesti Közlekedési Központ (BKK) Zrt-vel az 
alábbi lényeges feltételekkel: 

- a megállapodás hatálya: 2015. január 1 – 2022. június 30. 
- a támogatás havi összege: 1.905.000,- Ft/hó 

Felhatalmazza, a Polgármestert a megállapodás aláírására valamint felkéri, hogy 
gondoskodjon a fedezet biztosításáról a 2015. évi és ezt követően 2022-ig a 
mindenkori költségvetésben. 
Határidő: azonnal illetve a 2015. évi költségvetés elfogadását követően 
Felelős: polgármester 

5. napirendi pont 
Döntés a 2014. évben nyújtott költségvetési támogatások elszámolásainak 
elfogadásáról 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: az előterjesztésben szerepelnek azok az 
egyesületek és szervek, akik támogatást kaptak, minden elszámolás a polgármesteri 
hivatalban megtekinthető. Két szervezet volt, aki nem költötte el az összes támogatást, 
de ők visszafizették. Pontosítást tennék, mivel a Bázisnál az lett beírva hogy nem 
tudott elszámolni, de ő elszámolt és vissza is fizette. Egy egyesület nem számolt el 1 
millió forinttal. A mai napig nem érkezett be, ez szankciót von maga után. A határozati 
javaslat erre is kitér, ezért intézkedéseket kell meghozni. A pénzügyi bizottság 
tárgyalta, átadom a szót a bizottság elnökének. 
Tegzes Endre pénzügyi bizottsági elnök: a lényeges dolgokat elmondta 
polgármester asszony, nem értjük mi sem miért nem számolt el sportegyesület. 5 
igennel javasoljuk elfogadásra a képviselő-testületnek. 
Fodor Attila képviselő: nagyon sajnálom, hogy nem érkezett meg az elszámolás. 
Úgy gondolom, hogy egy ilyen tradicionális egyesületet támogatni kell. Én, aki az első 
napirendnél megköveteltem a szabályosságot, most azonban kérem, figyelembe 
venni, hogy az előző években ez a hallgatólagos csúszás megvolt. A kérésem az, hogy 
mérlegeljük a szankciónál ezt, ha egyfajta jóhiszeműség volt korábban. Most első 
évben ne legyen nagyobb szankció. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: ebben a dologban az a probléma, nem mi 
határozzuk meg, mert van egy civil szervezetekre vonatkozó rendelet, ez szabályozza. 
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Elszámolási kötelezettsége van és ugyanakkor törvényi kötelezettség is, Áht. alapján 
kötelező elszámolni. Nem a mi döntésünk. Én úgy gondolom, ha egy bizonyos 
összeggel elszámol, akkor lehetne engedményeket adni. A számlák tekintetében csak 
2014. év végéig lehetnek. Idei számlát nem lehet benyújtani. Az Áht. nem ad 
lehetőséget. 
Fodor Attila képviselő: nem azt javasoltam, hogy ne tegyék meg, mert mindenkinek 
január 31-ig el kell számolnia. Csak azt kértem, hogy a szankció ne az legyen, hogy a 
támogatást ebben az évben nem kapják meg, mert ezzel más egyesületet is 
hátrányosan érinthet. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: ez nem a mi döntési kompetenciánk. A 
rendelet alapján január 31-ig kell elszámolni, mereven kell a törvényi előírásokhoz 
alkalmazkodni, legalább behozta volna a számlákat és később ad végleges 
elszámolást. Nem ad mérlegelési lehetőséget a törvény. 
Fodor Attila képviselő: el kell számolni, de azt kértem, hogy a 2015. évi támogatásnál 
ne legyen ez a kiinduló alap.  
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: a rendelet alapján az idei évben a 
pályázatnál kizárható az egyesület.  
Fodor Attila képviselő: nem engem érint, nem az egyesületet, amelyben dolgozom. 
Az oktatási bizottság elnökeként szeretném kiszélesíteni az információt, a Sport 
egyesület ifjúsági és felnőtt része, munkaidő után végzik a sport tevékenységüket, 
ezért szükség van a pályák bérleti díjának a kifizetésére. Ha nem kapnak támogatást, 
akkor nem tudnak sportolni. A három csapatnyi felnőttek száma. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: ez már nem tartozik a napirendhez, a 
támogatások megítélésénél fogjuk megtárgyalni. Azzal egyetértek, hogy termet 
bérlenek, de erről van számla, amit be lehet nyújtani. A támogatások odaítélésénél 
majd tárgyaljuk, most a többi szervezet elszámolásáról kell dönteni. További kérdés, 
hozzászólás van? Ha nincs, akkor, aki az előterjesztésben leírt határozati javaslattal 
egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete 9 igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
21/2015. (II.19.) HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a 2014. évben nyújtott költségvetési támogatások 
elszámolásainak elfogadásáról 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a 2014. évben nyújtott 
költségvetési támogatások pénzügyi elszámolásairól úgy dönt, hogy az 
előterjesztésben részletezettek alapján a pénzügyi elszámolásokat elfogadja. 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megállapítja, hogy 
a Nagykovácsi Sport Egyesület pénzügyi elszámolási kötelezettségének nem tett 
eleget, ezért felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 
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6. napirend: 
Döntés az Öregiskola Közösségi Ház és Könyvtár 2014. évi beszámolójának 
elfogadásáról 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: kérem, hogy az intézményvezető asszony 
egészítse ki az írásbeli előterjesztést. 
Diószeghy Tünde intézményvezető: minden évben elkészítjük a beszámolót, mint 
több funkciós intézmény, könyvtár és közművelődés, a beszámoló mind a két területet 
részletesen tartalmazza. Nem csak a településen belül zajló rendezvények, hanem 
külkapcsolatok, más települések rendezvényeiről is beszámoltunk. A közösség 
fejlesztés és fenntartás fontos az intézmény számára, azt hiszem, napról-napra 
bővítjük. Január óta 5-6 olyan közösségi rendezvény indult be, amely eddig nem volt 
az intézményben. Tudom, hogy Klein Katalin számára nem elfogadható, de mi kaptuk 
meg a faluházat. Az iskola végétől nyári táborokat szeretnénk szervezni. Fontosak 
számunkra a közösségek, akár egy szemétszedés vagy búcsú, sokkal jobban tudjuk 
a közösségeken keresztül mozgósítani a falut. Hozzátenném, hogy a könyvtári 
beszerzéseinket körültekintően végezzük. Márai programnál nincs kiadásunk csak 
csatlakozni kellett. Programjainkat tekintve, a saját elképzeléseink alapján 
valósítottunk meg, amely 3 millió forintból oldottunk meg. Az oktatási bizottsági ülésen 
részletesebb táblázatot kértek tőlem ezt elküldtem az elnöknek, remélem ez 
elfogadható. A beszámoló egyik oldalát javítottam, amelyet jegyző úr továbbított 
illetőleg kiosztott. 
Kiszelné: az oktatási bizottság tárgyalta, átadom a szót a bizottság elnökének. 
Fodor Attila oktatási bizottsági elnök: megköszönöm az intézményvezető 
asszonynak a részletes és magas színvonalú anyagot. Kérem, támogassák a 
beszámoló elfogadását. 
Dr. Klein Katalin képviselő: ha meg lettem szólítva faluház kapcsán szeretnék 
hozzászólni. Aki nem tudná, nem negatívnak ítélem meg az öregiskolához kerülő 
faluházat. A német nemzetiségnek volt elképzelése az épülettel, de elfogadtuk a 
képviselő-testület döntését. Viszont az öregiskola 2014. évi programjában szerepel a 
hagyományok gyűjtése, helytörténeti kutató munka a német nemzetiséggel. A 
beszámolóban azonban nincs a búcsún kívül több. Hogyan gondolja és mit tesz az 
öregiskola ennek érdekében.  
Diószeghy Tünde intézményvezető: van beszámolóban a német nemzetiségről szó, 
az utolsó oldalon. Kényszerből az intézmény galériáján van a gyűjtemény. 
Dr. Klein Katalin képviselő: mit tett az intézmény, hogy a gyűjtemény gyarapodjon? 
Diószeghy Tünde intézményvezető: nincs hely, a faluház is kicsi lenne hozzá. A 
helytörténeti adatokat folyamatosan gyűjtjük, nem csak a tárgyakban, hanem idős 
emberek elmondásait is dokumentáljuk. 
Dr. Klein Katalin képviselő: köszönöm szépen, kérem, a minőségibb együttműködés 
miatt tájékoztasson minden ilyen tevékenységről. 
Diószeghy Tünde intézményvezető: nem heccelésből mondtam, hanem az 
együttműködés érdekében. Bárki, aki a faluházban szeretne tevékenykedni, azokkal 
nyitottak voltunk. A nyilvánosság előtt szerettem volna tudatni, hogy én együttműködni 
akarok. 
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Kiszelné Mohos Katalin polgármester: olyan irányba tértünk, amely nem a napirend 
Kérdés, észrevétel van? Ha nincs, akkor, aki az előterjesztésben leírt határozati 
javaslattal egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete 8 igen, 1 ellenszavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
22/2015. (II.19.) HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés az Öregiskola Közösségi Ház és Könyvtár 2014. évi 
beszámolójának elfogadásáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
intézményvezető által készített 2014. évi tevékenységről szóló beszámolót a határozat 
mellékletét képező tartalommal elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: intézményvezető 

7. napirend: 
Döntés a Nagykovácsi Védőnői Szolgálat 2014. évi tevékenységéről készített 
beszámoló elfogadásáról 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: ennél a napirendben is felteszem a kérdést, 
kiegészíti-e a vezető védőnő az írásos beszámolóját? 
Pálné Szondy Krisztina védőnő: mindenkit tisztelettel köszöntök, Baranyaiyné 
Molnár Katalin és Kosztoványi Éva, mi hárman dolgozunk, mint védőnők. Prevenció a 
fő feladatunk, melyeket törvények határoznak meg. 0-6 és az iskolában 14 éves koráig. 
Az iskolás korig kötelező a vizsgálat, amelyen sokan vettek részt. 2014.ben emelkedett 
a születések száma, 105 gyermek születet. Az iskolai tanuló létszám növekedett 493 
tanuló van. Ezek a számok alapozták meg a negyedik státusz létrehozását. A 
tanácsadói épület életveszélyessé vált, emiatt az Inkubátorházba kerültünk, majd az 
óvodában kapunk ideiglenes elhelyezést, amíg a bölcsőde épülete átadásra nem 
kerül. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: folyamatosan hirdetve van a státusz, kérem, 
aki, teheti, segítsen. Tárgyalta az egészségügyi bizottság, átadom a szót a bizottság 
elnökének. 
Dr. Szabó András egészségügyi bizottsági elnök: az írásbeli beszámolót 
áttekintettük, a személyes részvétel miatt minden kérdésre választ kaptunk, a 
bizottság elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Kérdés, észrevétel van? Ha nincs, akkor, aki 
az előterjesztésben leírt határozati javaslattal egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete 9 igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
23/2015. (II.19.) HATÁROZATA 
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Tárgy: Döntés a Nagykovácsi Védőnői Szolgálat 2014. évi tevékenységéről 
készített beszámoló elfogadásáról 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
határozat melléklete szerinti tartalommal a Nagykovácsi Védőnői Szolgálat 2014. évi 
tevékenységéről készült beszámolóját elfogadja. 

Határidő: 2015. február 19. 
Felelős: polgármester 

8. napirendi pont 
Döntés Nagykovácsi labdarúgópálya használatáról 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: ez már a lakosságot régóta foglalkoztató 
kérdés. Az önkormányzat sokat költött a pályára, emiatt a képviselő-testület úgy 
döntött, kímélésre szorul, ezért elzárta a lakosság elől. A sportegyesületek 
használhatták. Jogos igény mégis a lakosságtól, ha az ő pénzükből épült, ezért 
sportolhassanak. Feltétlenül fontosnak tartom, hogy szabályozott keretben legyen a 
használat. Házirendben szabályoznánk, és legyen egy gondnoka, aki a házirend 
betartását biztosítja. A pálya kezelője a NATÜ Kft, aki elkészíti a házirendet, amelyet 
a sportegyesületekkel kell egyeztetve megalkotnia. 
Fodor Attila oktatási bizottsági elnök: az oktatási bizottság tárgyalta és egyhangúan 
elfogadásra javasolja. Nem, mint elnök szeretnék hozzászólni. Felmerült az 
aggodalom a pályahasználat lakosság általi károsítása miatt. Ez egy nagyon 
balesetveszélyes pálya volt. Az egyesületek úgy tudtak rajta sportolási lehetőséget 
adni, hogy féltek a sérülésektől. Vártak türelmesen, és próbáltak megfelelően dolgozni. 
A felújításnak mindenki örült, de féltünk attól, hogy újra az történik, mint felújítás előtt: 
szemét lerakás, motorozás, stb. Volt olyan amikor a pályán edzettek a gyerekek és a 
pálya szélén pedig trágár szavakat használó fiatalok voltak. Ez egy kompromisszumos 
előterjesztés, a gondnokkal. Az azonban nem biztos, hogy jó ekkora lakossági 
használatot engedni. Kevés lesz ez a pálya, újra le fog romlani a minősége. Legyen 
tehát gondnoki rendszer, és az évszakok figyelembe vételével, hiszen télen az 
egyesületek sem mennek rá. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Kérdés, észrevétel van? Úgy gondolom, ha 
szabályozva lesz a házirendben, akkor így elfogadható. Ha nincs, akkor, aki az 
előterjesztésben leírt határozati javaslattal egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete 9 igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
24/2015. (II.19.) HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a nagykovácsi labdarúgópálya használatáról 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
Nagykovácsi, Sport utcai labdarúgópályát (hrsz. 220) elsősorban a Nagykovácsi Sport 
Egyesület, a Nagykovácsi Utánpótlás Sport Egyesület és a Nagykovácsi Sólymok 
Sportegyesület használhatja edzésekre és mérkőzésekre. Egyébként a sportpálya 
szabadon használható a rendeltetésének megfelelő célra a használatáról szóló 
Házirend szerint. 
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Felkéri a vagyonkezelőt, hogy a sportegyesületek bevonásával készítse el a 
Házirendet és gondoskodjon a sportpályával kapcsolatos gondnoki teendők 
ellátásáról. 
Határidő: 2015. április 1. 
Felelős: polgármester, NATÜ Kft ügyvezető igazgatója 

9. napirendi pont 
Döntés „Fejér György” Nagykovácsi Szociális Közalapítvány Alapító Okiratának 
módosításáról és egységes szerkezetű Alapító Okirat elfogadásáról 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: részben ez az anyag technikai módosításról 
szól, az előző képviselő-testületi ülésen megszavaztuk, megválasztottuk az új 
kuratóriumi tagokat és ellenőrző bizottsági tagokat, ezenfelül a képviseletre és 
pénzügyi ügyek tekintetében is kell dönteni, ezt át kell vezetni az alapító okiraton. 
Tárgyalta az egészségügyi bizottság, átadom a szót a bizottság elnökének. 
Dr. Szabó András egészségügyi bizottsági elnök: ismételt tárgyalása volt a 
módosításnak, vita nem volt egyhangúan támogattuk. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Kérdés, észrevétel van? Ha nincs, akkor, aki 
az előterjesztésben leírt határozati javaslattal egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete 9 igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
25/2015. (II.19.) HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés „Fejér György” Nagykovácsi Szociális Közalapítvány Alapító 
Okiratának módosításáról és egységes szerkezetű Alapító Okirat elfogadásáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
„Fejér György” Nagykovácsi Közalapítvány: 

1. Alapító Okiratának módosítását a 1. melléklet szerinti tartalommal elfogadja, 

2. módosítással egységes szerkezetben a 2. számú melléklet szerinti tartalommal 
elfogadja. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 

10. napirendi pont: 
Döntés az Ügyrendi, összeférhetetlenségi, jogi és külső kapcsolatok bizottsága 
elnökének és tagjának megválasztásáról 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: erre a napirendi pontra azért kerül sor, mert 
Ledács-Kiss Miklós lemondott, így megüresedett az ügyrendi bizottság elnöki posztja 
és egy tag helye. Javaslatot teszek arra, hogy Gerely Gábor legyen a tagja, Bánóczi 
Margit pedig legyen az elnök. Dr. Borók György már felkért bizottsági tag 
összeférhetetlenség miatt lemondott, most azonban elhárultak az 
összeférhetetlenségi okok, így újra a bizottság tagja lehet. Az előterjesztésben 
megtartottuk azt, hogy a bizottságban megválasztott képviselőnek többnek kell lenni, 
mint külsősnek. Megkérdezem elfogadja-e Gerely Gábor a felkérést? 
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Gerely Gábor képviselő: igen. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Bánóczi Margit képviselőnek adom meg a 
szót. 
Bánóczi Margit képviselő, ügyrendi bizottsági elnök: megtiszteltetésnek tartom a 
felkérést. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Kérdés, észrevétel van? Ha nincs, együtt 
szavazhatjuk ha igen akkor, aki az előterjesztésben leírt határozati javaslattal egyetért, 
kérem, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete 9 igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
26/2015. (II.19.) HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés az Ügyrendi, összeférhetetlenségi, jogi és külső kapcsolatok 
bizottsága elnökének és tagjának megválasztásáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 
Ügyrendi, Összeférhetetlenségi, Jogi és Külső kapcsolatok bizottsága 

1. elnökének Bánóczi Margitot választja meg, 
2. tagjának Gerely Gábort választja meg, 
3. külső tagjának Dr. Borók Györgyöt választja meg. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: ünnepélyes rész következik, Dr. Borók 
György megválasztott bizottsági tagot, felkérem, tegye le esküjét. 
Ünnepélyes eskütétel és esküokmány aláírása. 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: további hozzászólás, ha nincs a képviselő-
testület nyílt ülését 19.10-kor lezárom. Köszönöm a megjelenteknek a részvétel. Az 
idő rövidsége miatt egy kis szünetet követően a zárt üléssel folytatjuk. 
 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 

Kiszelné Mohos Katalin      Papp István 
       polgármester            jegyző 
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